



Lembaga Minyak Sawit Malaysia
MALYSIAN PALM OIL BOARD (MPOB)

**PELAWAAN ULASAN UMUM
PINDAAN PERATURAN-PERATURAN LEMBAGA MINYAK SAWIT MALAYSIA
(PELESENAN) 2005**

Sejajar dengan perkembangan pesat industri kelapa sawit di Malaysia, Lembaga Minyak Sawit Malaysia (MPOB) sentiasa menjalankan kajian dan semakan semula undang-undang yang mentadbir industri ini. Bagi memastikan MPOB bergerak seiring dengan industri kelapa sawit Malaysia, tuan/puan adalah dijemput untuk memberi ulasan/komen terhadap cadangan pindaan Peraturan-Peraturan Lembaga Minyak Sawit Malaysia (Pelesenan) 2005 (selepas ini disebut Pindaan Peraturan 2005).

Beberapa siri konsultasi dan perbincangan secara bersemuka bersama pemegang taruh dan persatuan industri kelapa sawit telah diadakan pada 10 Ogos 2020, 20 April 2022, 27 Jun 2022 dan 29 Ogos 2022 berkaitan cadangan pindaan Peraturan Pelesenan 2005 ini. Sesi konsultasi secara bersemuka ini bertujuan memberi penjelasan dan justifikasi cadangan pindaan tersebut. Namun, bagi memenuhi keperluan Analisis Impak Peraturan (RIA) yang diselaraskan oleh Perbadanan Produktiviti Malaysia (MPC), MPOB mempelawa tuan/puan memberi ulasan dan maklum balas ke atas cadangan pindaan ini secara dalam talian dalam laman web rasmi MPOB dan laman web Bahagian Pelesenan & Penguatkuasaan.

Ulasan dan maklum balas terhadap cadangan pindaan Peraturan Pelesenan 2005 ini terbuka kepada umum selama 15 hari bermula dari 13 Disember 2023 sehingga 27 Disember 2023. Tuan/puan boleh menyalurkan ulasan dan justifikasi terhadap ulasan tuan/puan menggunakan Borang Ulasan Umum yang disediakan.

Pendapat tuan/puan sangat dihargai bagi menyumbang kepada kelestarian industri kelapa sawit Malaysia. Setiap ulasan tuan/puan akan dikaji dengan teliti.

Terima kasih atas perhatian tuan/puan.

Sila klik lampiran di bawah:

[Cadangan Pindaan Peraturan-Peraturan Lembaga Minyak Sawit Malaysia \(Pelesenan\) 2005](#)

[Borang Ulasan Umum Pindaan Peraturan-Peraturan Lembaga Minyak Sawit Malaysia \(Pelesenan\) 2005](#)